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Zápisnica 

 

z 2.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Jankovce, konaného dňa 05.06.2025 

o 19:00 v zasadačke obecného úradu Jankovce. 

 

Prítomní poslanci OZ: podľa prezenčnej listiny -   Bučko, Jakuba, Jenčová, Veľas 

 

Miesto konania:  zasadačka OcÚ  
 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia a prečítanie programu zasadnutia 

2. Zloženie sľubu poslanca. 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4. Voľba návrhovej, mandátovej  a volebnej komisie. 

5. Schválenie programu zasadnutia. 

6. Informácia starostu obce k aktuálnej situácii v obci 

7. Zmena personálneho obsadenia pracovných komisii obce. 

8. Diskusia, rôzne. 

9. Schválenie návrhu na uznesenie 

10. Záver 

 

K bodu 1: Zasadnutie otvoril starosta obce Vasiľ a prečítal program zasadnutia. 

 

K bodu 2:   Privítal prítomných a zvlášť p. Michala Bučka, ktorý nastupuje do funkcie poslanca z dôvodu 

ukončenia mandátu p. poslanca Ing. Michala Šmajdu PhD. 

Poprosil p. Bučka o zloženie sľubu poslanca, ktorý následne svoj sľub potvrdil svojím podpisom a ujal sa 

poslaneckej funkcie. 

Následne starosta obce skonštatoval, že z počtu 5 poslancov sú prítomní 4 poslanci, ospravedlnený je p. 

Stadničár. 

 

 

K bodu 3:  Za zapisovateľa bol určený Vasiľ.  Ako overovatelia zápisnice boli navrhnutí a následne aj 

schválení poslanci Jakuba a Veľas. 

 

K bodu 4: Voľba návrhovej, mandátovej  a volebnej komisie prebehla jednohlasne – všetci súhlasili, aby 

komisie pracovali v rovnakom zložení: predseda  Jenčová, Bučko a Veľas. 

 

K bodu 5:  Program bol prijatý v predloženom znení.   

 

K bodu 6: Starosta obce informoval prítomných o súčasnej ekonomickej situácie obce. Dňa 29.5.2025 bol 

vykonaný audit účtovnej závierky a finančného hospodárenia za rok 2024. Záverečný účet obce je 

zverejnený na úradnej tabuli obci. 

Finančná situácia obce je dobrá z pohľadu tvorby rezervného fondu, ktorý je však tvorený vďaka poistnému 

plneniu z následkov zemetrasenia. Ale samotná bilancia bežného rozpočtu v r. 2025 je, ako bolo 

predpokladané pri tvorbe rozpočtu na rok 2025 napätá a časť výdavkov obce sa musí dofinancovať 

použitím rezervného fondu, ako bolo schválené na 1 zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

Zakúpila sa chladnička, elektrická panvica a stôl do kuchyne, realizuje sa nákup malotraktora 

s mulčovačom a kolotoča pre deti. Bola podaná žiadosť na EF na dostavbu vodovodu a taktiež na zateplenie 

kultúrneho domu. Z toho dôvodu bol pôvodný zámer opravy strechy kultúrneho domu a ďalších oprav 

objektu pôvodne zamýšľanou formou pozastavený. Ďalší postup bude podľa vývoja situácie. Starosta 

v rámci tohto bodu oboznámil poslancov s úpravou rozpočtu, ktorú vykonal práve z dôvodu, že rozpočet na 

rok 2025 nemá žiadne rezervy a situácia chodu obce sa musí riešiť podľa aktuálnej situácie.  

    

  Otázkou ostáva údržba zelených plôch v obci, keďže od 1. júla obec už nebude mať zamestnancov, ktorý 

pre obec pracovali s podporou UPSVaR a z vlastných prostriedkov ich nemôže zamestnávať. Problémom je 

tiež stav potoka v centre obce, ktorý je v správe Slovenského vodohospodárskeho podniku, ale ten aktuálne 

( dlhodobo) nemá kapacity a jeho údržbu a hrozí v prípade nárazových zrážok jeho vyliatie z dôvodu 

zanesenia koryta nánosmi a zeleňou. 
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Starosta oboznámil poslancov s výsledkami finančnej kontroly č. 3/2025 a 4/2025, ktoré vykonala 

kontrolórka obce Jankovce. Poslanci zobrali správy na vedomie.  Následne ich oboznámil s návrhom plánu 

kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Jankovce na 2. polrok 2025, ktorý sa bude schvaľovať na 

ďalšom zasadnutí. 

 

Starosta obce informoval o situácii s projektom Veterného parku Laborec, kde stále medzi obcami nedošlo 

k zhode a najnovšie podľa všetkého dochádza aj k zmene podmienok zo strany investora, čím sa všetko 

mení. 

 

 

K bodu 6:  
Keďže došlo k zániku mandátu jedného z poslancov, ktorý bol v zriadených komisiách, navrhol ich 

doplnenie o nového poslanca p. Michala Bučka namiesto p. Michala Šmajdu, bez ďalších zmien ich 

zloženia a náplne práce. Pokiaľ by bol záujem verejnosti podieľať sa na tejto činnosti, môžu sa komisie 

upraviť. 

Poslanci teda doplnili zloženie a zriadili komisie nasledovne:  

a) Komisiu pre ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných   

      činiteľov, pre ochranu obecného  majetku a pre finančnú oblasť 

Predseda :     Jenčová,         Členovia:  Jakuba, Stadničár, Bučko, Veľas 

 

b)     Komisiu pre kultúru, vzdelávanie, šport a požiarnú ochranu 

Predseda:      Bučko,          Členovia: Jakuba, Jenčová, Veľas, Stadničár 

 

c).    Komisiu pre ochranu verejného poriadku, na riešenie priestupkov, pre  

sociálnu a zdravotnú oblasť 

Predseda:      Veľas,               Členovia:   Jakuba, Jenčová, Stadničár, Bučko,  

 

d)     Komisia výstavby, územného plánovania, životného prostredia a riešenia povodňových a iných 

krízových stavov 

Predseda:  Jakuba,               Členovia:   Jenčová, Stadničár, Bučko, Veľas 

 

Všetci prítomní poslanci hlasovali za uvedené zloženie komisií. 

 

 

K bodu 7:   V diskusii sa prebrala organizácia zabezpečenia podujatia spojeného s vystúpením folklórnej 

skupiny Parobčaci, plánovaného na 15.06.2025.  

Predseda urbárskej spoločnosti navrhol spoluprácu na opravu priepustu, kde obec zabezpečí rúru a materiál 

s prácami urbárska spoločnosť. 

     

K bodu 9:  Návrhová komisia predložila návrh na uznesenie zo zasadnutia OZ, ktoré  

prečítal predseda návrhovej komisie p. Jenčová a za znenie ktorého zahlasovali všetci  prítomní poslanci. 

 

K bodu 10: Starosta obce poďakoval poslancom za účasť a zasadanie OZ ukončil o 20:40 hod. 

 

V Jankovciach  05.06.2025 

 

Zapísal:             Vasiľ            ............................ 

 

Overil:               Jakuba          ............................ 

               

                                       Veľas            ............................ 

      

      .............................................. 

      Jaroslav Vasiľ – starosta obce  


